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FAU møtereferat Bjølsen skole 

 
Møtested Bjølsen skole, personalrommet 

Møtedato 06.11.17 kl. 18.30-20.00 

Deltakere 

 

1a Anders 1b Trude (vara) 1c 

2a Markus 2b Stephen + 
Frøydis 

 

3a  3b Pål  

4a  Anne 4b  André (vara)  

5a   5b   

6a  6b Ingvil  

7a Caroline 7b  

8a Hege 8b Cathrine  

9a   9b  Bodil 9c Maya 

10a   10b Maria 10c  

Fra driftsstyret:  

Fra administrasjonen 
Møteleder Bodil Arnegaard  

Referent Anders Schau Knatten 

Kopi til FAU-representanter, klassekontakter, rektor 

 
 

Sak 
nr 

InnInnhold Oppfølging/ 
ansvarlig 

Frist 

1 Innkalling til FAU møte ble godkjent. 
 

  

2 Referat fra forrige FAU møte ble godkjent 
 

 
 

 

3 Div. info fra FAU leder 
- Rektor og assisterende rektor kommer på FAU 
møte i desember: Fokus på resultater fra nasjonale 
prøver og åpent for andre spørsmål 
- Planer for skolegård: Avventer svar fra rektor 
Fadderordning 
 - Det er 7. trinn som er faddere for 1. trinn.  
Fadderordning tatt opp på SMU-møte. Der sa Berg 
at de har positive erfaring med det, og mener at 
syvende og første er passe avstand. De små blir 
ikke redd for de store, femte trinn blir de små litt 
kjent med etterhvert uansett. 
FAU opplever at det har vært litt lite informasjon 
om ordningens innhold. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
FAU leder 
spør Mari 
Ann om 
ordning 
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Kulturforum info 
Kulturforum arrangerer julekonsert 13. desember. 
Gratiskonsert med kor, korps og andre musikalske 
elever kan bidra.  
Er man musikkinteressert kan man være med i 
Kulturforum, kan opprette grupper ut fra interesse, 
må da være en voksen som har ansvar og holder 
kontakt med instruktører osv. 
FAU oppfordrer flere kulturinteresserte foreldre til å 
melde sin interesse for å bidra! 
- I 2018 er det et musikalprosjekt i samarbeid med 
Scenelusa. Scenelusa har hatt noen produksjoner 
før, skal ha en ny nå. Her kan barn fra 4 til 10 trinn 
kan være med. 
 - På våren har 9. trinn hatt konsert, inntektene har 
gått til Berlintur. Det kom få betalende voksne. 
 - Det blir laget en kokebok basert på Internasjonal 
Dag. Denne skrives av Gro Røde. Hun har snakket 
med foreldre på Internasjonal Dag om bakgrunnen 
til matrettene. Boka lanseres før jul. 
Tilbud om foredrag om narkotika 
FAU har fått et tilbud fra Norsk 
Narkotikapolitiforening om gratis tilbud om foredrag 
for foreldre. 
Det påpekes av en møtedeltaker at NNPF ikke 
representerer politiet, men at de er en privat 
organisasjon som består av bl.a. politifolk. 
FAU sjekker tilbudet, Bodil sjekker referanser. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
FAU leder 

4 FAU vedtekter 

Endringene er godkjent. En feil i nummereringen av 

paragrafer rettes opp. Nye vedtekter sendes på 

mail. 

 
 
FAU leder 

 
 

5 Valg av SMU rep. fra ung. skolen 

Siri Moe, forelder på 9. trinn har meldt interesse. 

Ingen andre har meldt interesse, hun ble valgt 
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Evaluering av oppstart 8. trinn 
- Stort sett bra 
Savner noe mer enn bare fakta og sak.  
- Et forslag kan være å åpne slike møter med et 
kulturelt innslag fra elev, det har noen gode 
erfaringer med fra andre skoler. 
- Det lærerne gjorde i klasserommene etterpå var 
veldig bra. Gode innslag fra faglærerne også. 

 
FAU leder 
sender 
evaluering 
til 
rektor/ass. 
rektor 
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 - Det hadde vært en god ide om det første 
foreldremøtet kunne inkludert en omvisning på 
skolen, da mange foresatte ikke kjenner skolen. 
- Det var en fin samling før sommeren felles for 
Lilleborg og Bjølsen elever. 
- Savner litt mer informasjon om hva som foregikk 
under første uka i åttendeklasse. 
- I år har gamle Lilleborgelver vært med på 
foreldremøter på Lilleborg for å informere. Dette er 
en god rutine. 
- Morellbakken er veldig flinke til å "selge skolen" på 
foreldremøtene på Lilleborg. De er flinke til å 
presentere visjoner, karismatisk prorektor. FAU 
savner at Bjølsen skole har en litt tydeligere 
pedagogisk profil. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

7 Evaluering av Fotonorden: Litt varierende 

informasjon, noen fikk sms, andre ikke. Kan virke 

som det er tilfeller der bare en av foreldrene har 

fått informasjon. Viktig at foresatte oppdaterer 

kontaktinfo hvis endring. 

- Forutsetningen for at vi valgte dem var at de 
tilbød gratis skolekatalog, den har vi ikke fått enda.  

 
 
 
Alle 
foresatte 
 
 
FAU leder  
etterspør 

 

8 Nettvett- forldremøet: Info ved Maya 
- FAU har vurdert å ha informasjonsmøter om 
nettvett både på barneskolen og på ungdomsskolen 
- Nettvettmøte (barneskolen) - Barnevakten 
Koster rundt 5000 - 7000 kroner 
Skolen kan støtte dette økonomisk. 
Forslag om at femteklasse skal få et møte for 
foreldre og elever, fra Barnevakten. Informasjon om 
hvordan barn bruker nett, faresignaler å følge med 
på osv. 
Dette ønsker FAU skal være et fast årlig innslag i 
femte klasse. 
Barnevaktens opplegg er godt, for barn og foreldre i 
fellesskap. 
 - Nettvettmøte (ung.skole): Status 
 - Har forsøkt å kontakte Bruk Huet og Redd Barna, 
de hadde ikke kapasitet. Barnevakten og 
Datatilsynet er kandidater her. 
 - På ungdomstrinnet jobber skolen mye mot 
elevene, så vi foreslår å ha et opplegg for 
foreldrene på ungdomstrinnet. 
 - Er ikke sikkert vi bør arrangere for mange store 
foreldremøter, kanskje vi må velge mellom nettvett 
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og narkotika, eller tilby forskjellig ting til forskjellige 
trinn? 
 - Prøver å få datatilsynet til å holde presentasjon 
for åttende klasse, ønsker at dette skal holdes fast 
fremover 
 - Kommer tilbake til dette når vi har fått mer 
informasjon fra både Datatilsynet og NNPF 

 
 
 
 
 

9 Eventuelt: 
- Info fra Skolemiljøutvalget (SMU) 
SMU består av representanter for foreldre, 
elevrådet, lærere, skolens ledelse samt en politisk 
representant fra bydelsutvalget 
Rådgivende organ for læringsmiljøet. Hovedsaklig 
for informasjonsutveksling 
Fullt referat fra SMU-møtet blir lagt ut på skolens 
nettsider 
Neste SMU-møte midt i januar 
 - Grønne midler 
Midler man kan få fra bydelen innen første februar. 
Fokus bør være spiselige planter, samt bie- og 
humlevennlige tiltak, og det skal være et positivt 
sosialt bidrag til nærområdet 
På neste FAU-møte lager vi en gruppe som kan 
jobbe med dette. Mari Ann Berg fra skolen hjelper 
til. 
Hva kan dette innebære? Skolen kunne tenke seg 
f.eks. å bruke arealene bak AKS og rundt skolen 
med vekstkasser, blomster osv. for å bidra til 
penere omgivelser, samt også spiselige planter. 
Det har tidligere blitt foreslått at mat og helse-faget 
kunne vært involvert her, men SMU mener det er 
best at de heller konsentrerer seg om skolehagen. 
Grønne midler-prosjektet bør også involvere foreldre 
fra andre trinn enn de som har mat og helse.  
Det er allerede noen fra FAU som ønsker å jobbe 
med dette, de ønsker flere med interesse for grønne 
omgivelser til å være med. 
Innspill fra noen som har søkt og fått grønne midler 
før ved andre skoler: Det er viktig å tenke nytt for å 
få penger, og sette i gang nye tiltak. Vanskelig å få 
midler til vanlig drift. 
 - Musikklærere fra Sør Afrika er på besøk 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
FAU rep 
etterspør 
foresatte 
som kan 
være 
interessert 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Før 
4. 
des 
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Oppfølgingssaker fra tidligere FAU-møter: 

Møte Saksinnhold Oppfølging/ 
ansvarlig 

Frist 

 Kulturforum på Bjølsen. Et viktig tiltak for 
elever ved Bjølsen. Det er behov for at 
foreldre engasjerer seg. Ta kontakt med 
Jon Zickfeldt for mer informasjon: 
jonz@mac.com 

.  

 
AKTUELLE LENKER: 
Foreldreutvalget for grunnskolen  
Bjølsen skoles hjemmesider  
Utdanningsetaten 
Ung Metro og Fritidsklubber 
 
TIPS til lån av lokaler: 1.etasje i Drøbaksgata 1, eies av Boligbygg og driftes av 
bomiljøvaktene. 

http://www.fug.no/
https://bjolsen.osloskolen.no/
https://www.oslo.kommune.no/politikk-og-administrasjon/etater-og-foretak/utdanningsetaten/
https://www.oslo.kommune.no/natur-kultur-og-fritid/fritidsklubber/#!c|district_1668

